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Arupärimine relvascaduse voimalike muudatuste kohta

Austatud siseminister

Avalikkuses on lajema arutelu alla tulnud relvaseaduse voimalikud muudatused. Meediast on
voimalik vaija lugeda, et osalt soovitakse eelkOige vahendada dubleerimist ja vaidetavalt
ebavajalikku burokraatiat. Teisalt viitavad kommentaarid, sh minister Igor Taro mOte ,,Euroopa
lillelastest”, et soov on teha pOhimOtteline muudatus meie relvakultuuris. Rahvusvaheline
kogemus naitab aga selgelt, et relvade arvu suurenemine toob Uhiskonnas kaasa ka rohkem
relvadega seotud Onnetusi, enesetappe ja kuritegusid. Eestis on seni olnud suhteliselt vahe
relvavagivalda, osaliselt tänu just regulatsioonidele ja pOhjalikule taustakontrollile.

Lahtudes eeltoodust, palume Teid vastata Riigikogu kodu- ja tookorra seaduse § 139 alusel
jargmistele kusimustele:

1, Kas Teie hinnangul voiks Eesti kodudes ja uhiskonnas laiemalt olla rohkem relvi?
2. Kas ja milliseid muudatusi on plaanis relvaseadusesse viia?
3. Miks Teie hinnangul need muudatused on vajalikud?
4. Kas plaanitavad vOimalikud muudatused suurendaksid relvade hulka Bestis?
5. Kuidas suurendaks relvaseaduse muudatused Eesti julgeolekut?
6. Kuidas tagada, et relvadega seotud kuritegevus ja Onnetusjuhtumid oleksid Eestis jatkuvalt
madalal tasemel?

Igor Taro .04.2025
Siseminister
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